

THE CORPORATION OF THE TOWN OF HEARST

Minutes of the special meeting of Council held on September 27, 2016 at noon in the Municipal Council Chambers at the Town Hall, 925 Alexandra Street, Hearst, Ontario.

Present:	Acting Mayor	Raymond Vermette
	Councillor	André Rhéaume
	Councillor	Daniel Lemaire
	Councillor	Conrad Morin
	Councillor	Gérard Proulx
	Councillor	Claude Gagnon
Absent:	Mayor	Roger Sigouin (Town Business)
Staff:	CAO	Yves Morrissette
	Clerk	Janine Lecours

Adoption of the order of business

Resolution No. 311-16

Proposed by: Councillor Daniel Lemaire
Seconded by: Councillor Claude Gagnon

BE IT RESOLVED that Council hereby waives the rules of procedures and that this special meeting of Council be hereby opened at 12:07 p.m. to consider the following items:

- a) Hiring of consultant for update of the Asset Management Plan;
- b) Contract for the replacement of Cloutier Road North bridge;
- c) Attendance to the Snowmobiling Conference in Cochrane;

CARRIED

Hiring of consultant for the update of Asset Management Plan

Resolution No. 312-16

Proposed by: Councillor Daniel Lemaire
Seconded by: Councillor Gérard Proulx

WHEREAS further to Council's directives, invitations were sent out to four consulting firms for proposals to undertake an update of the Town of Hearst Asset Management Plan, and

WHEREAS only one proposal was received from Public Sector Digest (PSD),
BE IT RESOLVED that *Public Sector Digest* be contracted to update the Town of Hearst Municipal Asset Management Plan for the tendered price of \$17, 500, as per their proposal dated September 16, 2016.

AGAINST

Councillor Rhéaume

CARRIED

Contract with Morin Construction for the replacement of the Cloutier Road North bridge

Resolution No. 313-16

Proposed by: Councillor Gérard Proulx
Seconded by: Councillor Claude Gagnon

BE IT RESOLVED that By-law No. 74-16, being a by-law authorizing the signature of an agreement with Morin Construction for the replacement of the Cloutier Road North bridge, be hereby adopted.

CARRIED

Participation to the Snowmobiling Conference in Cochrane

Resolution No. 314-16

Proposed by: Councillor Conrad Morin
Seconded by: Councillor André Rhéaume

BE IT RESOVLED that Councillor Daniel Lemaire be hereby authorized to attend the Snowmobiling Conference in Cochrane on November 3 and 4, 2016.

CARRIED

Adjournment

Resolution No. 315-16

Proposed by: Councillor André Rhéaume
Seconded by: Councillor Conrad Morin

BE IT RESOLVED that this special meeting of Council held on September 27, 2016 be adjourned at 12:31p.m.

CARRIED

Acting Mayor

Clerk

Le présent document compte 2 pages

LA CORPORATION DE LA VILLE DE HEARST

Procès-verbal de la réunion extraordinaire du Conseil tenue le 27 septembre 2016 à 12h00 en la salle du Conseil de l'Hôtel de ville, située au 925, rue Alexandra, Hearst, Ontario.

Présents :	Maire suppléant	Raymond Vermette
	Conseiller	André Rhéaume
	Conseiller	Daniel Lemaire
	Conseiller	Conrad Morin
	Conseiller	Gérard Proulx
	Conseiller	Claude Gagnon
Absent :	Maire	Roger Sigouin (affaires municipales)
Personnel :	AEC	Yves Morrissette
	Greffier	Janine Lecours

Adoption de l'ordre du jour

Résolution no. 311-16

Proposée par : Conseiller Daniel Lemaire
Appuyée par : Conseiller Claude Gagnon

QU'IL SOIT RÉSOLU que le Conseil interrompe les règles de procédures et que cette réunion extraordinaire du Conseil soit maintenant ouverte à 12h07 afin de discuter des sujets suivants :

- Sélection d'une firme pour mise à jour du plan de gestion des infrastructures municipales;
- Contrat pour le remplacement du pont du chemin Cloutier nord;
- Participation à la conférence *au Sommet de la motoneige 2016* à Cochrane.

ADOPTÉE

Embauche de consultants pour la mise à jour du Plan de gestion des infrastructures municipales

Résolution no. 312-16

Proposée par : Conseiller Daniel Lemaire
Appuyée par : Conseiller Gérard Proulx

CONSIDÉRANT que suite aux directives du Conseil, des invitations ont été envoyées à quatre cabinets d'experts-conseils pour recevoir des propositions afin d'entreprendre une mise à jour du Plan de gestion des infrastructures municipales de la Ville de Hearst, et

CONSIDÉRANT qu'une seule proposition a été reçue de *Public Sector Digest* (PSD), QU'IL SOIT RÉSOLU d'embaucher *Public Sector Digest* pour la mise à jour du Plan de gestion des infrastructures municipales de la Ville de Hearst au prix soumissionné de 17 500 \$, selon leur proposition en date du 16 septembre 2016.

CONTRE :

Conseiller Rhéaume

ADOPTÉE

Contrat avec Morin Construction pour le remplacement du pont sur le chemin Cloutier nord

Résolution no. 313-16

Proposée par : Conseiller Gérard Proulx
Appuyée par : Conseiller Claude Gagnon

QU'IL SOIT RÉSOLU d'adopter l'arrêté municipal no. 74-16, étant un arrêté autorisant la signature d'une entente avec Morin Construction pour le remplacement du pont sur le chemin Cloutier nord.

ADOPTÉE

Participation au Sommet de la motoneige à Cochrane

Résolution no. 314-16

Proposée par : Conseiller Conrad Morin
Appuyée par : Conseiller André Rhéaume

QU'IL SOIT RÉSOLU d'autoriser le Conseiller Daniel Lemaire à participer au Sommet de la motoneige à Cochrane les 3 et 4 novembre 2016.

ADOPTÉE

Fermeture de la séance

Résolution no. 315-16

Proposée par : Conseiller André Rhéaume
Appuyée par : Conseiller Conrad Morin

QU'IL SOIT RÉSOLU que cette réunion extraordinaire du Conseil tenue le 27 septembre 2016 soit maintenant levée à 12h31.

ADOPTÉE

Maire suppléant

Greffier